

日期：二零二六年九月九日(星期三)

Date：9 September 2026 (Wednesday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council
社會福利及青年委員會 Social Welfare and Youth Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 古偉冰先生提問：有關醫院管理局「藥物送遞服務」與「社區藥房計劃」事宜
Question Raised by Mr KU Wai-ping on the Medication Delivery Service and Community Pharmacy Programme of the Hospital Authority
2. 郭宣彤女士提問：有關沙田區小學「在校課後託管服務計劃」的參與
Question Raised by Ms GUO Xuantong on Participation in School-based After School Care Service Scheme by Primary Schools in Sha Tin District
3. 梁家輝先生提問：有關就沙田區大型工程保障工人在極端酷熱天氣下的安全
Question Raised by Mr LEUNG Ka-fai on Ensuring Workers' Safety on Major Projects in Sha Tin District during Extremely Hot Weather
4. 教育局提供有關轉介學童入讀沙田區公營中小學人數(二零二六年六月至七月)
Number of Children Referred to Public Sector Primary and Secondary Schools in Sha Tin District Provided by the Education Bureau (June to July 2026)
5. 沙田區青少年罪案報告(二零二六年六月至七月)
Report on Youth Crimes in Sha Tin District (June to July 2026)